
 
 
 
 

REFERAT FRA SERVICEPROSJEKT KOMITE 
 
Tid: 23.05.11 kl 1900 
 
Sted: Espen, Ekornstien 10 
 
 
 
Tilstede: Arne Martin, Arne F, Bjørn,Espen 
 
 
Etter litt kaffe, vaffler og en god prat fikk vi tatt opp noen rotary saker: 
 
Ungdomsutveksling 
 
Vi diskuterte om det var et nødvendig engasjement i klubben som ville kunne støtte en besluttning 
om et forfliktende ja for utveksling. Det kom vi til at det ikke var i dag. Vi var mere åpne på å 
kunne støtte en annen rotaryklubb økonomisk, når de tar på seg rollen som vertskap. 
 
Programforslag høsten 2011 
 
PS ! 29.08.11(Denne dagen er egentlig forbeholdt «Medlemskomiteen») 
 
Vi ønsker å få til et besøk på Egge Gård i Lier.Denne gården driver med produksjon av forskjellige 
viner og spritvarianter. Her kan det bli muligheter for prøvesmaking! 
Det legges opp til at vi kan ta med ledsagere. Minimum antall påmeldte 15 personer. 
 
Arne Martin gjør avtalen med Egge gård 
Bjørn lager informasjon/bilder som sendes ut i forkant. 
 
17.10.11 
 
Norsk landbruk, «rettferdig» handel med U-land. 
Råvarer, importvern. Hva er mulig å få til? 
Norges Bondelag v/ Per H Agerup 
(Vi bør få tak i en som kan argumentere for u-landenes landbruksinteresser på samme møte) 
 
28.11.11 
 
Uganda prosjektet. Status før det «elleville» loddsalget på juleavsluttningen. 
Hva kan vi bidra med og hva ønsker skolen videre. 
 
Øistein informerer. 
 
 
 
 
 



 
 
Andre programforslag: 
 
• Strømpriser, energipolitikk (Arne Martin, Espen) 
• Aas Bryggeri, konkuransesituasjonen med de store ølbryggeriene(Bjørn) 
• Korupsjon og etikk i næringslivet v/ jurist Anders Venemyr (Arne Martin) 
• Gjeldssituasjonen i sør europa. EURO sonen, statsgjelden (Arne Martin) 
• O.K.K: Entrepenør v/ Erling Lang. Byggenæringen, utfordringer (Bjørn) 
• Det nye krematoriet. Etikk, Holdninger (Bjørn) 
• Drammens omdømme «Vårt Drammen» (Arne Martin) 
• Teatertur til Drammen teater eller Union sene. 
• Oljefondet. Insvesteringsprofil (risiko, etikk) 
• Besøk til «Den Norske Løve» i Horten (Arne F) 
 
 
 
Annet: 
 
Vi diskuterte det  dårlige oppmøte på  de sosiale sammenkomstene våre. 
Kom frem til at ambisjonnene må legges slik at de som tross alt møter har det fint. 
Det er ikke noe «nederlag» hvis ikke «alle» kommer. 
De som ikke pleier å møte opp får kanskje lyst til å møte opp senere? 
 
 
 
 

For Serviceprosjektkomite 2011/12 
 
 
 

Espen 


